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STYRELSEPROTOKOLL nr 5/2015 

 
 

Sammanträde med styrelsen för AB Stockholmshem 
 

 

Datum: 2015-08-27 

 

Plats:  Styrelserummet, AB Stockholmshem, Hornsgatan 128 

       

Närvarande: 

 

Ordföranden Kadir Kasirga 

 

Vice ordföranden Björn Ljung 

 

Ledamöter Ewa Carlsson-Hallberg 

 Sara Pettigrew 

 Joel Laurén 

 Stefan Svanström 

  

Suppleanter Emilia Wikström Melin 

 Tomas Vreek 

 Fotios Stathis 

 Billy Östh  

 Kerstin Fredriksson 

 

Arbetstagarrepresentanter 

 

Ordinarie Börje Eriksson 

 Kristin Selander 

 

Tjänstgörande suppleant  

  

Övriga närvarande Mikael Källqvist, tf VD 

 Patrik Andersson, bygg & teknikchef 

 Linus Johansson, chef affärsstöd 

 Svante Larsson, ekonomichef 

 Eva Lenngren, boende- och lokalchef 

 Olle Torefeldt, chef kommunikation & marknad 

 Eva Nygren, blivande VD 

 Anna Skjöldebrand-Ljung, utvecklingschef VD-staben 

  

§ 1 Mötets öppnande  

 

Ordföranden hälsade välkomna samt förklarade mötet öppnat. 
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§ 2  Utseende av justeringsmän samt sekreterare för mötet 

  

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes vice ordföranden och till sekreterare valdes 

Olle Torefeldt. 

 

§ 3 Föregående protokoll 4/2015 

     

Anmäldes att föregående protokoll 4/2015 är justerat och utskickat. 

 

§ 4  Kompletterande ägardirektiv beträffande 

Aktualitetsförklaring av Promenadstaden – Översiktsplan för 

Stockholm  

 

VD hänvisade till ärende 4. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Stockholmshem får i uppdrag att genomföra ägardirektivet Aktualitetsförklaring av 

Promenadstaden – Översiktsplan för Stockholm i tillämpliga delar.  
 

§ 5  Anmälan angående inkomna och besvarade remisser 

 

VD hänvisade till ärende 5. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Styrelsen beslutar att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 
 

§ 6 Lägesrapport nyproduktion 

 

VD hänvisade till ärende 6. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Lägesrapport nyproduktion godkänns.  
 

Särskilt uttalande gjordes av vice ordförande Björn Ljung (FP) m fl, Joel Laurén (M) m fl 

samt Stefan Svanström (KD) 

 

Att fler bostäder kommer på plats är en förutsättning för att Stockholms starka tillväxt och 

utveckling ska kunna fortsätta. Byggtakten i staden har under de senaste åren varvats upp och är 

nu på den snabbaste nivån sedan 1970-talet. Vi har tidigare uttryckt oro för att den politiska 

splittringen inom vänstermajoriteten kommer att leda svårigheter att komma överens om nya 

bostadsprojekt och en tillbakagång i den samlade bostadsproduktionen.  

 


